
ZARZĄD POWIATU                                  

TARNOBRZESKIEGO 

 

 

 

Protokół Nr 3 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 14 stycznia 2025 r. 
 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta 

3. Krzysztof Pitra – Członek  Zarządu 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Stanisław Biesiadecki – Skarbnik Powiatu 

2. Adam Kumor – Sekretarz  

3. Magdalena Wrzosek –  Inspektor 

 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie upoważnienia dla Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego  

w Nowej Dębie do realizacji zadania z programu Ministerstwa Sportu i Turystyki  

„Aktywna Szkoła”. 

 

2. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2025 rok – z autopoprawką 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2025 

– 2029- z autopoprawką. 

 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego – z autopoprawką. 

 w sprawie powierzenia Powiatowi Stalowowolskiemu części zadania organizacji  

publicznego transportu zbiorowego. 

 zmieniająca uchwałę nr VIII/60/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6 grudnia 

2024r. w sprawie rozpatrzenia petycji. 

3. Sprawy różne. 

 

 

Punkt 1. 

 

Etatowy Członek Zarządu Wojciech Śmiech przedstawił projekt uchwały dot.  

w sprawie upoważnienia dla Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. E. Kwiatkowskiego  

w Nowej Dębie do realizacji zadania z programu Ministerstwa Sportu i Turystyki  

„Aktywna Szkoła”. 

Zarząd 5 głosami „za” podjął uchwałę. 
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Punkt 2.  
 

Skarbnik przedstawił projekty uchwał Rady Powiatu: 

 uchwalenia budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2025 rok – z autopoprawką 

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2025 

– 2029- z autopoprawką. 

 

Sekretarz Adam Kumor przedstawił projekty uchwał Rady Powiatu: 

 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego – z autopoprawką. 

 zmieniająca uchwałę nr VIII/60/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6 grudnia 

2024r. w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Etatowy Członek Zarządu przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie  

powierzenia Powiatowi Stalowowolskiemu części zadania organizacji  

publicznego transportu zbiorowego. 

 

Po dyskusji, jednogłośnie przyjęto projekty uchwał w/w sprawach. 

 

Punkt 3. 

 

 Radna Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Marzena Chmielowiec skierowała wniosek  

o zmianę Uchwały Nr VIII/60/2024 Rady Powiatu tarnobrzeskiego z dnia 6 grudnia 

2024 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę i przyjął projekt Uchwały na Radę Powiatu zmieniającą 

uchwałę nr VIII/60/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6 grudnia 2024r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

 Roman Szaro  zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na przeprowadzenie poszukiwań 

na terenie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie. 

Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę. 

 Pani Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Nowej Dębie 

zwróciła się z prośbą o możliwość utworzenia od roku szkolnego 2025/2026 oddziału  

o profilu mundurowym. 

Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę 

 Biuro Związku Powiatów Polskich przekazało pismo dyrektora Urzędu Statystycznego 

w Zielonej Górze dot.  prośby o rozdystrybuowanie informacji o Badaniu Koniunktury 

w Gospodarstwach Rolnych (AK-R). 

Zarząd 5 głosami „za” wyraził zgodę. 

 Członek Zespołu „Jagoda” zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe – Zarząd 

przeznaczył  kwotę 2 000,00 zł (brutto) – zakup nowych strojów dla członków zespołu 

„Jagoda” z Zabrnia. 

 Prezes Stowarzyszenia „Światło” zwrócił się z prośbą o udzielenie wsparcia 

finansowego dla realizowanych  projektów – Zarząd przeznaczył  kwotę 3000,00 zł 

(brutto). 

 Prezes Emerytów i Rencistów Policyjnych Zarząd Koła w Nowej Dębie zwrócił się  

z prośbą o wsparcie finansowe – Zarząd przeznaczył  kwotę 1 200,00 zł (brutto) – 

dofinansowanie kosztów najmu autokaru na zorganizowany wyjazd. 

 Pani Dyrektor  Samorządowego Ośrodka Kultury w Nowej Dębie zwróciła się z prośbą 

o wsparcie finansowe – Zarząd przeznaczył  kwotę 2 000,00 zł (brutto) – 

dofinansowanie 12 edycji Gali Tańca.  
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 Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Rozalinie zwrócił się z prośbą o wsparcie 

finansowe – Zarząd przeznaczył  kwotę 500,00 zł (brutto) – dofinansowanie organizacji 

Spotkania Świąteczno-Noworocznego. 

 Prezes Zarządu „Tygodnika Nadwiślańskiego” zwrócił się z prośbą o wsparcie 

finansowe organizacji plebiscytu – Zarząd nie wyraził zgody na udzielenie wsparcia 

finansowego.  

 

 

Wobec wyczerpania przyjętego porządku, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu  

14 stycznia 2025r. 

Na tym protokół zakończono.   

 

                       

       Zarząd Powiatu 

 

 

1. Paweł Bartoszek– Starosta …………………………….. 

2. Robert Pędziwiatr – Wicestarosta……………………… 

3. Krzysztof Pitra – Członek Zarządu ……………………. 

4. Wojciech Śmiech – Etatowy Członek  Zarządu……….. 

5. Marek Zięba – Członek  Zarządu……………………… 

 

 

Protokół sporządziła Magdalena Wrzosek. 


